
13—16 gojencev i. s. 9 učiteljskih sinov, ostali 
pa drugih. Vzroki so različni: 

1. Dom se je vsled raznih zaprek mogel 
otvoriti šele prve dni šolskega leta. Mnogi 
sploh niso verjeli, da bo prišlo že v tem šol
skem letu do otvoritve. 

2. Rajoniranje sprejema v srednje šole. 
Več priglašencev ni bilo radi tega sprejetih 
v mariborske učne zavode. 

3. Premalo zaupanja učiteljstva v lastno 
novo institucijo. 

4. Nekaterim se je zdela preskrbnina Din 
500'— previsoka. 

Iz raznih vzrokov je bilo za prvo leto 
morda celo dobro, da ni bilo polne zasedbe. 
Zbralo se je tem več izkušenj. Saj iz malega 
raste veliko. Razen tega je imel dom še pro
stora, da je lahko prenočevalo v njem uči
teljstvo. Do konca aprila t. 1. je imelo v njem 
81 oseb 288 prenočnin. Učiteljstvo, ki je po
setilo naš dom, se je pohvalno izrazilo o u
dobnosti in poslovanju doma. 

Naš dom je tudi o počitnicah učiteljstvu 
in njegovemu sorodstvu na razpolago za kraj
še ali daljše bivanje. Posebno ugodno lego ima 
za tiste, ki hočejo uživati kopeli na Maribor
skem otoku. Da zamoremo prostor v domu 
rezervirati, želimo pismenih prijav. 

Seveda je pa potrebno, da že sedaj mi
slimo na prihodnje šolsko leto. Zato se obra
čamo na Vas, tovariši in tovarišice, s sledečo 
prošnjo: 

Učiteljski sinovi, ki študirajo v Mariboru, 
spadajo v Učiteljski dom. V prvi vrsti tem je 
namenjen dom. V drugi vrsti pridejo v po
štev sinovi učiteljskih sorodnikov in v tretji, 
kolikor dopušča prostor, izmed ostalih stanov. 

Preskrbnina znaša za učitelje Din 500'— 
mesečno, za ostale pa Din 550'—. Poleg pre
skrbnine ni nikakih drugih rednih dajatev. 

Opozarjamo, da bo letos vsak dijak, ki 
stanuje v našem domu, sprejet v mariborske 
srednje šole, pa naj bo iz kateregakoli okoliša, 
ker je kr. banska uprava za gojence našega 
doma odredila nerajoniranje. 

Sprejemni izpiti za srednje šole bodo letos 
samo meseca junija in ne začetkom šolskega 
leta. Sprejemamo tudi učence osnovnih šol. 

S prihodnjim šolskim letom bomo na
stavili za prefekta v domu g. profesorja. Tudi 
glasbo bo mogoče gojiti v večji meri, če bo 
dovolj reflektantov. 

Pač pa je izključeno, da bi mogli spreje
mati tudi dijakinje, dokler ne pridobimo še 
kega sosednega poslopja. 

Prijave za prihodnje šolsko leto blagovo
lite nasloviti na Penzijonat Učiteljskega doma 
v Mariboru, Kosarjeva 41. Od tam dobite po
droben prospekt. 

Vsekakor pa prosimo, da dospejo prijave 
najkasneje do 10. julija. Za pozneje dospele 
prijave ne moremo jamčiti sprejema, ker se 
že sedaj oglašajo, ter je letos pričakovati, da 
bo dom polno zaseden, ali pa bo celo še 
zmanjkalo prostora. 

V Mariboru, dne 11. junija 1933. 
Odbor. 

—g Učit. dom v Mariboru je prejel 40 Din 
od preplačila pristnih prleških gibanic, s ka
terimi je postregla ga. Klemenčičeva upokoje
nemu učiteljstvu pri rednem mesečnem se
stanku 8. junija v Pobrežju. 284*25 Din pa je 
zbralo učiteljstvo po zborovanju sres. uč. dru
štva Maribor desni breg 10. junija v Framu, 
ko se je poslavljalo od svojega priljubljenega 
nadzornika tov. Koropca. Iskrena hvala! Po
snemajte! 

—g Članom Uč. samopomoči. O velikih po
čitnicah v zadnjih letih nam je pošta vračala 
cele kupe pisem za naše člane, katerim ni 
vedela pravega počitniškega naslova. Ti člani 
so povzročili zadružni upravi dosti več dela 
in stroškov, obenem so pa napravili nered v 
odpravništvu. Zato vljudno prosimo, da vsak 
član pusti pri svojem poštnem uradu svoj 
počitniški naslov, kamor naj mu pošta od
premlja vse poštne pošiljatve. Ne pozabite na 
nakazila, ker mora uprava v počitnicah prav 
tako izplačati posmrtnine kakor med šolskim 
letom. — Za pojasnila v juliju in avgustu t. 1. 
se obračajte pismeno na zadrugo, osebno zgla
ševanje samo ob sobotah. Vesele in zado
voljne počitnice Vam vsem želi 

uprava US. 

Naša gospodarska organizacija 
—g Učiteljski dom v Mariboru — učitelj

stvu. Tudi naš Učiteljski dom v Mariboru je 
zaključil svoje prvo poslovno leto. Tudi nje
mu ni bilo lahko v današnjih težkih prilikah. 
Saj je bilo leto vsestranskih izkušenj. Kljub 
temu je z vztrajnim in smotrenim delom pre
magal vse težkoče in zre danes s polnim za
upanjem v bodočnost. 

Odbor smatra za svojo dolžnost, da vsaj 
kratko obvesti predvsem učiteljstvo maribor
skega okrožja, ki je v prvi vrsti omogočilo 
ustvaritev našega doma. 

Dom v tekočem letu ni bil polno zaseden. 
Prostora je za 35 dijakov, a v njem je bilo 


